
Değerli Paydaşlarımız, 

Hepimizi derinden etkileyen çifte afetle sarsıldığımız 2023

yılıyla vedalaşırken böyle zorlu bir dönemden öğrendiklerimizin
değerini bilmemizin zamanı geldi. 2023, kendimizi
değerlendirmek ve şirket olarak sosyal ve çevresel
performansımızı geliştirmek için bir fırsat yarattı. 

Yıl boyunca dünyadaki değişen ihtiyaç ve gereksinimlerine uyum
sağlamak için yeni düzenlemeler yaptık. Önceliğimiz

çalışanlarımızın sürekli olarak sağlık ve güvenliğini sağlamak
iken, sürdürülebilirlik hedeflerimizi de gerçekleştirmeye

odaklandık. 
Kapasite artışı geçen senenin temel önceliğiydi ve ana projelerimiz
verimli sonuçlarla tamamlandı. Kurumsal büyümeye dair
sürdürülebilir yaklaşımımız sayesinde uzun vadeli stratejik
planlamalarla etki alanımızı genişletmeye devam ediyoruz. 
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Kapasite artışının yanı sıra, ürün kalitemizi ve yetkinliklerimizi
geliştirmek amacıyla giyim tasarımı ve geliştirmesi için çeşitli

yenilikleri hayata geçirdik. 
Kadınların güçlendirilmesine yönelik odağımız değişmedi. Kadın
çalışanlarımıza daha fazla destek sağlayan sistemler ve yeni

projeler oluşturmaya devam ediyoruz. 
WEBS üyeliğimizle, işyerinde ve toplumda cinsiyet eşitliğini
teşvik etme taahhütümüzü daha da güçlendirdik. 

2014 yılında Appriva'yı kurduğumuzda, Bolu'ya yatırım
yapmaya ve yerel işletmelerin ekonomik ve sosyal gelişimine
fayda sağlamaya karar verdik. Tüm yüksek kaliteli ve modern
üretim gereksinimlerimizi karşılayan bir üretim tesisi
oluşturduk. Çalışanlarımızın ihtiyaçlarını ve refahını göz
önünde bulundurduğumuz için burayı bir fabrikadan çok bir
yaşam alanı olarak tasarladık. Ev gibi hissettiren bir tesise sahip
olmak, verimlilik açısından da karşılıklı olarak bize fayda

sağlıyor. 
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Üretim alanlarının yanı sıra çalışanlarımız için sosyal alanlar
da oluşturduk. 2023 hedefimiz, eğitim fırsatlarımızı

zenginleştirmek, çeşitlendirmek ve Appriva'nın çalışanlarına
faydalarını artırmak için Appriva Akademi'yi geliştirmek
oldu. Yeni sürdürülebilirlik projelerinin yürütülmesini
planlamaya ve çevre dostu bir işletme olma ve böyle bir şirket
kültürü oluşturma gibi Appriva niteliklerini ortaya koymaya

devam edeceğiz. 
Kapasite artırımımız sırasında ek üretim hatlarımızı kurarken
odaklandığımız konulardan biri de enerji verimliliği ölçümü
oldu. Enerji kaçaklarını önlemek için gerekli düzenlemeleri
tamamladık. Uzun vadede, AB Yeşil Anlaşmasına uyum
sağlamak amacıyla karbon azaltılmış üretimi sağlamak için
yenilenebilir enerji kaynaklarına yatırım yapmayı hedefliyoruz. 

Osman Akdağ 
Chairman & CEO


